



“杏輝”

cGMP 藥品

滴朗 眼液

DELONE Eye Drop. "Sinphar"

本製劑乃配合具有強力消炎效能之Dexamethasone及具有廣效性抗菌作用之新黴素所成，故能有效治療眼部之疾患。

成分：每1mL中含：

Dexamethasone sodium phosphate equivalent to
Dexamethasone phosphate..... 1mg
Neomycin sulfate..... 3.5mg(Potency)

賦形劑：Boric acid、Sodium borate、Sodium chloride、Menthol
、Benzalkonium chloride、Water for injection

適應症：

眼瞼敏感症、瞼緣炎、非特異性表層結膜炎、深部角膜炎、帶狀疱疹眼炎、水泡性角膜結膜炎、鞏膜角膜炎、結膜炎、虹彩睫狀體炎、虹彩炎、復發性瞼緣潰瘍、角膜潰瘍、及角膜損傷。

用法用量：

眼用-日間每小時一次，夜間每兩小時一次，每次滴一至二滴於眼結膜囊內，如症狀減輕，可漸減為每四小時一滴，然後再減為每日三至四次，每次一至二滴即可。

注意事項：

- 1.需有適當之抗菌治療，始可使用於細菌感染之病例。
- 2.若遇頑治之前眼部疾患或深部疾患時，須合併用腎上腺皮質荷爾蒙全身性治療。
- 3.一般遺傳性及退化性眼疾患，對本劑無效。
- 4.眼之結核性症及單純性疱疹乃本劑之禁忌症。
- 5.對於治療眼色素層炎，特別是慢性者，有時會引起眼壓高者，應予注意。
- 6.2歲以下兒童之使用須詢問醫師或藥師。

儲存：25℃以下保存。

本藥須由醫師處方使用

衛署藥製字第019915號

包裝：100毫升以下玻璃瓶裝、塑膠瓶裝。



cGMP

杏輝藥品工業股份有限公司

SINPHAR PHARMACEUTICAL CO., LTD.

台灣宜蘭縣冬山鄉中山村中山路84號

84, CHUNG SHAN ROAD, CHUNG SHAN VILLAGE, TUNG - SHAN SHINE, I - LAN, TAIWAN

消費者服務專線：(0800)015151

website：http://www.sinphar.com

DELONE Eye Drop. " *Sinphar* "

Delone combines the antiinflammatory activity of dexamethasone sodium phosphate with the antimicrobial activity of neomycin, thus permitting effective management of many disorders of the eye.

Compositions: Each mL contains:

Dexamethasone sodium phosphate equivalent to
Dexamethasone phosphate.....1mg
Neomycin sulfate.....3.5mg (potency)

Excipients:Boric acid 、 Sodium borate 、 Sodium chloride 、 Menthol
、 Benzalkonium chloride 、 Water for injection

Indications: Lid allergy blepharitis, non-specific superficial keratitis, deep keratitis, herpes zoster ophthalmicus, phlyctenular keratoconjunctivitis, keratoscleritis, conjunctivitis, iridocyclitis, iritis, recurrent marginal ulceration, keratohelcosis, corneal injury.

Dosage and administration:

Instill one or two drops of ophthalmic solution into the conjunctival sac every hour during the day and every two hours during the night as initial therapy. When a favorable response is observed, reduce dosage to one drop every four hours. Later, further reduction in dosage to one drop three or four times daily many suffice to control symptoms.

Precautions:

- (1) If infection do not respond promptly, ophthalmic solution should be discontinued until the infection has been adequately controlled by other measures.
- (2) In stubborn cases of anterior segment eye disease and the deeper ocular structures are involved, systemic adrenocortical hormone therapy may be required.
- (3) Hereditary and degenerative eye disease in general do not show any response to treatment with this preparation.
- (4) It should not be used in the presence of infectious tuberculous lesions of the eye, herpes simplex.
- (5) By treatment of the acute anterior uvea, particularly chronic patient, may result in the intraocular pressure, must be carefully observed.

Packaging: Supplied in plastic bottle in less than 100mL.



SINPHAR PHARMACEUTICAL CO., LTD.
84, CHUNG SHAN VILLAGE, TUNG - SHAN SHINE, I - LAN, TAIWAN
web site : <http://www.sinphar.com>